
 

 

Z á p i s n i c a  

zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. III.  – 

(Zapotôčky – Nové mesto) 

zo dňa 6.12.2024 

Začiatok zasadnutia:  17:00 

Ukončenie zasadnutia:  17:30 

 

Prítomní členovia: 

Mgr. Branislav Gigac, MVDr. Juraj Leporis,  Mgr Libor Mokrý  

 

Neprítomní členovia: 

Ing. Branislav Bucák,  MDDr. Veronika Drábiková,  Mgr. Dominika Vážna 

 

Ostatní prítomní:  

Mgr. Ivan Jahodník – zástupca náčelníka MsP pre legislatívu 

Za obyvateľov: Ing. Mgr. Rovný, Ing. Karol Bošiak 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Žiadosti  

3. Rôzne 

4. Záver 

 

K bodu 1) 

 

Predseda VVO č. III. Mgr. Libor Mokrý otvoril zasadnutie, na ktorom privítal prítomných 

a skonštatoval, že výbor VO č. III. nie je uznášaniaschopný, keďže nie je prítomná 

nadpolovičná väčšina členov výboru. Vzhľadom na to, že na stretnutí boli fyzicky 

prítomní obyvatelia so svojimi požiadavkami, odporučil vypočuť ich požiadavky, 

zaznamenať ich v zápise, avšak bez hlasovania.  

 

K bodu 2) 

 

1) Žiadosť – Ing. Mgr. Daniel Rovný, Liešťany 8,  972 27 Liešťany o kúpu 

nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Prievidza – na Ul. Šulekova 881/10, v k.ú. 

Prievidza, parc. číslo 5061/1 s výmerou cca 110 m2 za účelom vybudovania 

nabíjacích staníc pre elektromobily.  

Na stretnutí bol prítomný právny zástupca investora – majiteľa prevádzky Valhalla, 

ktorý odôvodnil zámer p. Ing. Mgr. Rovného odkúpiť parkovacie miesta pred 

zariadením na vybudovanie nabíjacích staníc z dôvodu, že plánuje vymeniť 



Strana 2 z 3 

 

motorové vozidlá so spaľovacím motorom určené na rozvoz stravy za 

elektromobily. Tomu chce prispôsobiť aj infraštruktúru. Nabíjacie stanice by 

zároveň slúžili aj pre verejnosť.  

Hlavná architektka mesta nedala k žiadosti súhlasné stanovisko, preto členovia 

výboru skonštatovali, že žiadosť zrejme nebude podporená ani na rokovaní 

mestského zastupiteľstva (9. 12. 2024), preto odporučili žiadateľovi osobne sa na 

mestskom zastupiteľstve zúčastniť a podložiť svoju žiadosť ďalšími argumentami 

v rámci diskusie s poslancami MsZ.  

 

K bodu 3) 

 

1) p. Ing. Bošiak požiadal prítomných poslancov o informáciu, ako má postupovať 

v prípade problémovi v prevádzke Osma na Ul. Francisciho 788/7, kde 

dochádza k rušeniu nočného pokoja zo strany zákazníkov a k znečisťovaniu 

verejného priestranstva nedopalkami z cigariet a zvýšeným množstvom 

cigaretového dymu, čo  obťažuje obyvateľov v okolitých bytových domoch. 

Žiadal o informáciu,  či je možné požiadať mesto o zabezpečenie merania 

intenzity hluku zo strany Regionálneho úradu verejného zdravotníctva, resp. či 

je možné zo strany mesta zabezpečiť skrátenie prevádzkového času 

v prevádzke, narúšajúcej komfort bývania obyvateľov okolitých bytov.  

Na požiadavku p. Bošiaka reagovali v rámci svojej agendy Mgr. Jahodník za 

MsP a PhDr. Vojtášová za referát obchodu a cestovného ruchu. Členovia 

výboru VO č. III. odporučili pánovi Bošiakovi komunikovať s majiteľom 

prevádzky a požiadať ho v mene nespokojných obyvateľov o riešenie situácie.  

 

2) Mgr. Gigac navrhol uviesť v zápisnici z rokovania výboru VO č. III.  požiadavku 

poslancov vo vzťahu k mestu, aby boli poslanci informovaní o investičných 

zámeroch, projektoch, víziách  a pod. zodpovednými pracovníkmi mesta hneď 

na začiatku kalendárneho roka, aby mali hlavne dostatok informácií a mohli na 

zámery mesta adekvátne reagovať.  

 

K bodu 4) 

 

Predseda výboru VO č. III. Mgr. Libor Mokrý sa prítomným poďakoval za účasť 

a spoluprácu  a zasadnutie VVO č. III. ukončil. 
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                                                                                                 Mgr. Libor Mokrý  

                  predseda VVO č. III. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: PhDr. Ivona Vojtášová - zapisovateľka VVO č. III. 

 


